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Håndbold årsberetning 

 

Igen et år, hvor coronaen ramte og fyldte. Det første halve år var hallen lukket det meste af tiden 

og turneringen var aflyst. 

Når der ikke kunne trænes håndbold inde, så gik drengene på græs op spillede fodbold udendørs. 

Især træningen på Nyager skole har været populær, da Calles have med øl ligger lige i 

nærheden      

Som et nyt tiltag var Rødovre Hallen åbent i skolesommerferien. Det benyttede vi os af til at kunne 

træne. 

Stævne på Fyn aflyst for andet år i træk. 

Trænet indenfor hele efteråret og også spillet turnering. Det har forløbet normalt, dog er kampe 

blevet flyttet grundet coronaramte hold. 

Første del af vinterturnering afsluttet december på en 1. plads. 

Julefrokost i Orienthuset lykkedes. 

Holdet deltog i herrernes VM i Malmø i januar og igen i år i herrernes EM i Ungarn. Dog kun fra 

tilskuerrækkerne begge gange       Især sidste tur var fantastisk. 

Igen i år en tak til Calle som træner og Jesper som holdleder. 

Stadig et hold med et fantastisk fællesskab på tværs af alder, professioner etc.  Det er sådan 

noget, som idræt kan, når det er bedst. 

/ Møge 

 

 


